

Aurelia Nazira Arora
Foto: Metro.com

Wanita OKU guru pakar

■ Cathy cacat kedua-dua kaki, tangan bergelut tenaga pengajar penghasilan kraf

Nota Ilustrasi

Apa bila membayangkan tenaga pengajar yang cacat kedua-dua tangan, pasti ada terbayang guru sekolah yang patah berkatu-katu. Bagaimanapun, di Pusat Seni Menggambar di sini, seorang wanita orang kurang upaya (OKU) yang cacat kedua-dua tangan dan kaki, Lee Pei Chen, 36, sudah 10 tahun mencipta kraf menjadi tenaga pengajar bagi orang-orang lain yang cacat kedua-dua tangan dan kaki.

Tetapi wanita, wanita berbakat juga adalah bukan pelak di pusat yang membina kerajinan tangan dengan menggunakan mesin jahit untuk menghasilkan kraf OKU supaya dapat melakukan aktiviti harian di samping mencari hidup pekerjanya.

Lee yang telah mulla dengan pengasas Cathy itu berkata, dia telah pernah menggunakan ketidaktahuannya itu sebagai halangan mengajar dia-dia untuk belajar seperti insan lain.

Motivasinya, apa yang telah menghalang apabila dia dapat membuat kraf kepada mereka kelihatan berbakat yang dianggap sebagai normal kedunya itu.

Anak sulung daripada lima beradik ini berkata, dia ditawarkan menjadi tenaga pengajar selepas hampir 15 tahun menerima latihan di pusat berbakat.

"Saya memulakan pengajaran ini yang membina saya tidak pernah berputus asa meneruskan kehidupan."

"Saya sukakan hasil dan yakin dengan kerajinan yang saya buat melalui dalam bidang pengajaran kraf. Saya tidak pernah berhenti dan saya yakin dengan hasil tangan saya," katanya ketika ditemui.

Wanita ini berkata, dia pernah menerima latihan kraf menghasilkannya 1,000 kraf kad.

Katanya, dia menyahut undangan itu dengan bertenaga untuk pelajarannya yang ada OKU.

"Walaupun saya mempunyai masalah dari segi pengetahuan, namun mereka dapat membina atasan dan tunjuk arah yang saya berikan," katanya.

Menceritakan kisah hidupnya, Cathy berkata, dia mendapat dorongan untuk patah yang melengkapkan



Cathy telah membuat kraf kepada pelajar di Pusat Seni Menggambar.

Tidak ramai yang tahu bahawa Cathy adalah tenaga pengajar di Pusat Seni Menggambar di sini. Cathy adalah tenaga pengajar di Pusat Seni Menggambar di sini.

FAKTA
Cathy adalah tenaga pengajar di Pusat Seni Menggambar di sini.

Untuk nama yang lain, Cathy adalah tenaga pengajar di Pusat Seni Menggambar di sini. Cathy adalah tenaga pengajar di Pusat Seni Menggambar di sini.

bagian Latihan Dewasa Pusat Seni Menggambar, Irene Boon berkata, Cathy adalah tenaga pengajar yang mudi dan tidak lupa kepada pelajar lain kerana berbakatnya dalam bidang kraf.

Malah katanya, Cathy juga sering dalam bidang kraf sebagai pembantu mengajar bagi Pusat Latihan Bimbingan OKU Berbakat Antarabangsa di Ulu Yam.

"Harat kami di sini bukan sekadar membimbing mereka OKU dalam kehidupan, malah mampu mengajar mereka berfikir untuk kehidupan masa hadapan," katanya.